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Beste CDA’ers

U was gewend dat Kees van Zuilen de CDAttentie
als voorzitter opende, maar dat is niet meer het ge-
val. Kees heeft namelijk besloten om zodra met pre-
pensioen zijn geluk te beproeven in zijn geliefde
Hongarije, waar hij al vaak met vakantie is geweest.
Eind vorig jaar was het zover. Kees is gestopt met
werken, heeft de verkiezingen afgewacht en is daar-
na naar Hongarije vertrokken .
Kees is vele jaren voorzitter van het CDA geweest
en daarvoor zijn wij hem dan ook zeer dankbaar en
we gunnen Kees zijn droom en hopen voor zowel
hem als zijn vrouw dat zij zullen vinden wat zij ver-
wachten. Er zal vast nog een keer gepast afscheid
van hem genomen worden onder het genot van goe-
de maaltijd.

En u weet: de één gaat en een ander komt. Gelukkig
is dit nu ook het geval. Er is mij gevraagd om het
voorzitterschap op mij te nemen en ik wil mij daar
graag voor inzetten. Na vier jaar wethouderschap is
het wel even wennen, niet meer in het brandpunt
van de Westvoornse politiek te staan. Het was een
mooie tijd.
Het afscheid samen met Hans van Lith was een ge-
zellige en drukke bijeenkomst met veel mooie woor-
den van de burgemeester, de gemeentesecretaris,
onze fractievoorzitter Ebco Vriend en Jaap Heindijk
als voorzitter van de commissie Inwonerzaken. Veel
cadeaus en ook voor de voedselbank was een leuk
bedrag bijeengebracht. Ook fijn dat een groot aantal
CDA-vrienden aanwezig kon zijn. 

En nu het voorzitterschap van onze partij, het CDA
Het is en blijft een partij met prachtige idealen waar-
voor ik mij graag wil inzetten. Gelukkig zit het CDA
weer in de lift na de Europese verkiezingen, het
werd tijd want we waren behoorlijk in een dieptepunt
beland.
Het CDA heeft de afgelopen eeuw erg veel verant-
woordelijkheid genomen in de landelijke en ook de
plaatselijke politiek. Er zijn vele compromissen ge-
sloten met allerlei partijen en soms is dat gewoon
moeilijk te begrijpen. Het is daarom prima ook een
keer in de oppositie rol te belanden. Je kan je dan
weer volledig richten op je idealen die je misschien
in alle bestuurlijke drukte een beetje uit het oog ver-
loren hebt, of omwille van het compromis hebt moe-
ten prijsgeven.
Dat geldt dus ook voor ons plaatselijke CDA. Het is
erg jammer dat we nog maar een zetel in de raad
hebben, maar de komende vier jaar moeten we be-
nutten en ons duidelijk profileren. Het CDA moet
weer aanspreken.
We hebben gelukkig een flinke groep die het CDA
dragen en met bestuur en fractie mee willen denken.
Maar deze perioden moeten we ook benutten om
meer jonge mensen actief te krijgen voor het CDA.
De afgelopen perioden hebben we nogal wat jonge-
ren kunnen aantrekken als nieuwe leden. Laten we
er voor zorgen dat de komende jaren enkelen van
hen ook bestuurlijk actief mogen worden.

Nico Groenewegen, 
voorzitter
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Groen is de kleur

Tja; daar sta je dan ineens. Als groentje bij een par-
tij die zich met deze kleur wil onderscheiden; al ko-
pieert D66 deze kleur ook in haar outfit. En profileert
de PVDA zich inhoudelijk als een soort Groen-Links
door haar verkiezingsthema. Groen is dus de kleur!
En dan start de campagne!

Eerst buiten op een tochtige hoek verstopt in
Oostvoorne waar de politieke partijen trots met vlag-
getjes, mandarijnen, ballonnen, folders en cadeau-
tjes mensen naar hun stalletje proberen te lokken.
Wij stonden er met folders en ijskrabbers en de ver-
wachte winter bleef lekker thuis bij de Noordpool.
Het voordeel is dus dat wij  over vier jaar onze gad-
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gets nog in voorraad hebben. De meeste inwoners
namen liever een omweg dan langs deze bonte ka-
ravaan te lopen en alle traditionele leuzen aan te ho-
ren. Dat was koddig om te zien en tekenend voor de
verwachte opkomst voor de verkiezingen. Die vrees
bleek echter ongegrond, want de opkomst viel niet
tegen.
De sfeer was die dag dankzij het prachtige weer niet
onaangenaam, maar iedereen was scherp en wist
het zeker…   wij gaan ABSOLUUT niet samenwer-
ken met PW!
En het zou allemaal prachtig worden.

Op de markten van Oostvoorne en Rockanje was de
animo voor de politiek eveneens lauw te noemen.
Men rende de politieke stalletjes voorbij om naar de
fruitkraam te gaan en men gaf ons niet de ruimte om
knollen voor citroenen te verkopen. Dat zouden wij
immers sowieso niet doen, want wij waren glashel-
der.

Er waren ook bijeenkomsten in onze bejaardenpa-
leizen en daar wist PW met een rappe woordvoer-
der alle gebitten te laten klapperen in hun voordeel.
Een klucht op zich, omdat er in het publiek klapvee
zat van de PW. Maar eerlijkheid dient ook gezegd te
worden, dat de presentatie goed was.

En dan de klapper van de voorlichtingsronde aan de
vooravond van de verkiezingen: een debat in ‘de
Man’ met alle kopstukken op het podium!

Omdat vuurwerk nu eenmaal verboden is in deze
periode van het jaar, kwam er ook geen vuurwerk.
Alleen de aversie tegen de arrogante PW kwam bo-
vendrijven en weer wisten de andere partijen het
hééééééél zeker…   geen coalitie met de PW.

Op de verkiezingsavond waren we uiteraard te gast
in het gemeentehuis om de voorlopige uitslag te ver-
nemen. Gemeen tebelangen was heel erg opgewon-
den omdat er een relatieve winst kwam en PW zat
lamgeslagen in een ander hoekje!
Hun leus ‘Nu of nooit’  had weliswaar een stabiele
uitslag opgeleverd, maar de verpletterende winst en
alleen heerschappij viel in duigen.

Als groentje zat ik tussen deze twee emotionele par-
tijen en zag ik een wens dat het CDA tenminste sta-
biel zou blijven, steeds verder uit beeld verdwijnen.
Computers en rekenmachines kwamen er aan te
pas en het CDA bleek net niet in aanmerking te ko-
men voor een tweede zetel. Die restzetel ging uit-
eindelijk naar Gemeentebelangen. Oké; een coali-
tiegenoot, maar heel jammer dat die nu juist onze
neus voorbij ging.
Wij waren startklaar voor een nieuwe coalitie! Op
naar de oppositie en echt...    groen blijft de favorie-
te kleur!!! Dat zal West voorne spoedig weten…

Theo Fransman,
fractie-assistent

Van de fractievoorzitter

Een door VVD, Partij Westvoorne en D66 gesloten
samenwerkingsovereenkomst moet de politieke ver-
houdingen in Westvoorne normaliseren. Sterker nog
de VVD stelde bij het aantreden van de nieuwe co-
alitie onomwonden: zonder overeenkomst geen ak-
koord. Voor Partij Westvoorne was het slikken of
stikken. Ook voor de toekomst kan dit akkoord ver-
strekkende gevolgen hebben. Als een van de coali-
tiepartijen zich niet aan de spelregels houdt, luidt dit
de val van de coalitie in. Met andere woorden: onder
het coalitieakkoord tikt een tijdbom.
In de raadsvergadering van 29 april jl. typeerde ik de
coalitie van Partij Westvoorne, VVD en D66 als een
verstandshuwelijk op basis van huwelijksvoorwaar-
den, waarbij op voorhand al verondersteld werd dat
de spanningen wel eens hoog zouden kunnen oplo-
pen. Vandaar dat deze partijen al voor dat zij daad-
werkelijk van start gingen ook al eventuele hulp van
buitenaf hadden geregeld, mocht escalatie dreigen.
Wie de rol van de onafhankelijke relatie therapeut op
zich neemt, bleef nog even in het ongewisse. Na
enig aandringen bleek de burgemeester als eerste
voor deze taak in aanmerking te komen, maar gek
genoeg wist hij nog van niks.

In de raadsvergadering van 27 mei jl. is met name

door de oppositiepartijen inhoudelijk gereageerd op
het coalitieakkoord, dat het fundament moet vormen
voor het nog te schrijven collegeakkoord. In de aan-
loop naar de verkiezingen klonk uit de mond van
Partij Westvoorne veelvuldig de slogan: ‘een nieuwe
lente, een nieuw geluid’. Dat schept verwachtingen.
Wie evenwel het akkoord erop naleest, zal met mij
moeten beamen dat van vernieuwing nauwelijks
sprake is. Het heeft meer weg van continuering van
het beleid als ingezet door de vorige coalitie, maar
dan ontdaan van echte ambities. Vanuit het per-
spectief van VVD en D66 wellicht een verklaarbare
keuze. De honger naar macht was kennelijk zo groot
dat Partij Westvoorne bereid was alles, maar dan
ook bijna alles prijs te geven. Zelfs het ‘nieuwe ge-
luid’. Toch val er hier en daar nog wel een PW-saus-
je te ontdekken. Er worden weer diverse onderzoe-
ken aangekondigd.
Het meest opzienbarende was wel dat de coalitie de-
ze raadsperiode wil benutten voor het zich zorgvul-
dig en strategisch voorbereiden op een toekomstige
herindeling. Dat de VVD en D66 hier voorstander
van zijn is geen geheim. Bloedarmoede om hun kan-
didatenlijst voor de verkiezingen gevuld te krijgen, is
hiervoor een belangrijke drijfveer. Van een lokale
partij, die nota bene in haar verkiezingsprogramma
behoud van zelfstandigheid als speerpunt noemt,
zou je een ander geluid verwachten. Kijkend naar de
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verkiezingsuitslag blijkt dat van de 6.845 uitge-
brachte stemmen er 1.558 naar de VVD en D66 zijn
gegaan. Dat is 22,7% van het electoraat. Ruim drie-
kwart van de kiezers gaf dus zijn stem aan een par-
tij die voor een zelfstandige gemeente Westvoorne
is.
Het sterk naar voren halen van de ‘brede school’,
één van de stokpaardjes van PW, heeft wel een
plaats gekregen in het coalitieakkoord. Onder de vo-
rige coalitie was reeds besloten om dit concept, ge-
zien de forse investeringen in de onderwijsaccom-
modaties in 2008, eerst rond 2020 uit te rollen. Onze
vraag ‘hoe de hiermee gepaard gaande kapitaalver-
nietiging op te vangen’, is tot nu toe onbeantwoord
gebleven. Ook aan het feit dat de schoolbesturen
buitenspel gezet worden, lijkt deze coalitie geen
boodschap te hebben.
Financiën, een onderwerp waar het CDA zich al ge-
ruime tijd grote zorgen over maakt, komt er sowieso
bekaaid af. Onder de vorige coalitie had PW steeds
forse kritiek op de wijze waarop met financiën werd
omgegaan. Het roer gaat om zou je dan verwachten.
Maar ook aan dit onderwerp worden slechts enkele
zinsneden en dan nog vooral in algemeenheden, ge-
wijd. Opvallend is wel dat volgens het akkoord de to-
tale woonlasten omlaag kunnen. Wat die belofte
waard zal zijn, laat zich raden. Nu al pakken donke-
re wolken zich samen. Om het gat te dichten dat als
gevolg van tegenvallende grondexploitatie en ver-
minderde toeristenbelasting ontstaat, is de coalitie
voornemens om een greep uit de Wmo-reserves te
doen. Tot voor kort geoormerkt geld. Het ware ver-
standiger geweest deze reserve in stand te houden
om te verwachten tegenvallers op het gebied van het
sociale domein op te vangen. Dan zou je wellicht de

toezegging in het coalitieakkoord dat de zorg, on-
danks de bezuinigingen van het Rijk, niet mag ver-
schralen, gestand kunnen doen. Dat die bezuinigen
er fors in zullen hakken, is met het uitkomen van de
mei-circulaire inmiddels bekend. Met name krimp-
gemeenten, waaronder Westvoorne, worden extra
gekort. Daar waar gemiddeld per inwoner de ge-
meenten voor de Wmo en de Jeugdzorg volgend
jaar 440 euro krijgen toebedeeld, zal Westvoorne het
met 296 euro moeten doen. Het leeuwendeel daar-
van, 220 euro, is bestemd voor de jeugdzorg. Voor
de Wmo-taken, die in 2015 ook nog eens in omvang
zullen toenemen, resteert slechts 76 euro per inwo-
ner. Voor een sterk vergrijzende gemeente, waarin
naar verwachting een bovengemiddeld beroep op de
Wmo zal worden gedaan, komt de in het coalitieak-
koord gedane belofte dat de zorg niet zal verschra-
len, verre van realistisch over.
Een ander aspect, dat ik nog even wil noemen, is de
ruimtelijke ordening. Raadsbreed was vriend en vij-
and er in de vorige periode over eens dat wat wo-
ningbouw betreft nu eindelijk Rockanje en Tinte aan
de beurt zou moeten zijn. In het kader van regiona-
le afspraken mag Westvoorne tot 2020 in totaal 257
woningen bouwen. Kijkend naar de verschillende
projecten valt sowieso op dat Tinte al niet meer
wordt genoemd. En ook op ons aandringen of
Rockanje met plan Drenkeling nu eindelijk aan de
beurt is, weigerde de coalitie harde toezeggingen te
doen. Sterker nog: Rockanje mag blij zijn dat er nu
eindelijk weer gebouwd gaat worden aan de
Dorpsweg. Maar was dat nu niet juist de verdienste
van de vorige coalitie?

Ebco Vriend

Meer met minder

Nu het stof rond de verkiezingen weer is opgetrok-
ken beginnen we weer aan een nieuwe raadsperio-
de.   Een periode waarin we het helaas met een
raadszetel minder moeten doen maar we wel twee
fractie assistenten hebben ter ondersteuning.
Maximale bezetting dus ,waarmee we uw belangen
zo goed mogelijk gaan behartigen.

De VVD verliet de oude coalitie partners en koos
voor samenwerking met Partij Westvoorne. We zijn
dan ook erg benieuwd naar wat er van alle belof-
te’s  waargemaakt gaat worden. Blijven we zelfstan-
dig of gaan samenvoegen, worden de financieën
nu  beter beheerd en besteed en krijgen we echt een
landschapspark in Westvoorne? We zullen dat alles
kritisch positief blijven volgen. Dat zullen we ook
doen met het woningbouwprogramma. Halen we er
het maximale uit voor onze gemeente?  Waar ande-
re gemeenten alles in het werk stellen om zoveel
mogelijk woningen te kunnen bouwen tot 2020 ,
Brielle is trots op de 516 woningen die men heeft
binnengehaald als we wethouder Schipper mogen

geloven, Hellevoetsluis heeft extra woningen toege-
wezen gekregen voor herstructurering en bouwt 749
woningen en Westvoorne lijkt erg gemakkelijk de
257 toegewezen woningen te accepteren. Zelfs de
minimale 5 woningen in Tinte, waar men al over in
gesprek was, zijn al weer geschrapt.

Het CDA heeft hier stevig commentaar op geleverd
en we hopen dat  dit als nog tot resultaat mag heb-
ben en dat men zich op dit gebied  wat actiever op
zal stellen. Tinte staat overigens toch al niet boven-
aan het verlanglijstje van het college . Waar andere
kleine kernen in de omgeving op extra aandacht
kunnen rekenen om de dorpen leefbaar te houden
met, woningbouw , inspraakavonden, een dorpsraad
en als er belangrijke punten zijn een commissiever-
gadering ter plaatse, lukt het in Tinte al twee jaar
zelfs niet een normaal gesprek te hebben met de
verenigingen en inwoners over de leefbaarheid en
de accommodaties.

De basisschool sluit 1 augustus a.s. haar deuren, de
peuterspeelzaal, die graag door zou gaan in Tinte,
wordt geen gelegenheid geboden en is gedwon-
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gen  haar activiteiten te beëindigen en de bibliotheek
voorziening word opgeheven.  

Het gebouw Tintestein, dat al in de verkoop lijkt te
zijn, moet wat ons betreft beschikbaar blijven voor
Tinte. In 1895 hebben de inwoners met veel inzet en
hulp van de rijksoverheid  een school weten te stich-
ten , diezelfde inwoners hebben deze school 119
jaar in stand gehouden.

Het lijkt ons dan ook niet redelijk dat als het gebouw
verkocht zou worden een eventuele opbrengst in de
gemeentelijke kas gestort zou worden en niet be-
schikbaar zou zijn voor de leefbaarheid in Tinte . We
hebben hier schriftelijke vragen over gesteld.

Op 19 juni is, na jaren discussie eindelijk de eerste
paal geslagen voor het project  ‘aan de Dorpsweg‘
voorheen de Rots. Zo wordt eindelijk toch iets ge-
bouwd op Rockanje en nu de Drenkeling nog.
We zijn ook heel benieuw wanneer de renovatie
van het Dorpsplein in Rockanje van start zal gaan
en wat er van de oorspronkelijke plannen uitge-
voerd zal worden .

We blijven het kritisch volgen en houden u op de
hoogte.

Piet Beukelman,
fractie-assistant.

Najaarscursus

De scholingscommissie van CDA Voorne Putten or-
ganiseert een najaarscursus over het onderwerp
‘Het onderscheidend vermogen van het CDA, wat
betekent het praktisch om vanuit ons gedachtegoed
politiek te bedrijven’. 

Deze cursus staat onder de bezielende leiding van
mr. Arie Slob en zal gehouden worden op 25 sep-
tember 2014 van 19.30 uur tot 22.00 uur.

De plaats, ergens in onze omgeving, wordt nog na-
der bekend gemaakt. Zet a.u.b. deze datum alvast
in uw agenda en geef u op bij:

willemijnkon@agroweb.nl 

Er moeten uiteraard genoeg aanmeldingen zijn om
dit door te laten gaan, vandaar onze oproep aan u
om u op te geven en het door te geven aan andere
CDA’ers en eventuele andere belangstellenden.


